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Reunió RPTE del dia 23 de novembre de 2017 

 
Punts tractats: 

-DISFUNCIONS A LA CD AMETLLA DE MAR: 

Tanca perimetral: Ens informen que la millora de la tanca perimetral ja es va informar a la 
comissió de seguretat i que en aquests moments no està prevista la seva substitució. 

Banderes: Ens informen que fa una setmana que ja estan col·locades, que el retard es deu al 
fet que l'obra encara no està recepcionada i qualsevol canvi s'ha de demanar al constructor. 

Tòtem i calefacció: Ens informen que es va demanar a la constructora que es realitzessin 
aquests canvis, havien de fer-ho el dia 15 de novembre però per causes que desconeixen, no 
s'ha fet, suposen que aviat s'arreglarà. 

Manca de visibilitat: Informen que han de venir primer a canviar unes càmeres, que si el 
problema persisteix amb aquest canvi, llavors es farà un reajustament de la llum exterior. 

Aparcament exterior

-A L'ÚLTIMA REUNIÓ AMB L'ANTERIOR INTENDENT SE'NS VA INFORMAR QUE NO 
ES TENIEN PREVISTES HORES EXTRES PEL POEA, DESPRÉS DE L'ATEMPTAT,  S'HAN 
DEMANAT?: 

: S'ha demanat que els mossos puguin estacionar dins de comissaria, i així 
es deixaria més estacionament als ciutadans, el Cap de la Regió manifesta que s'estudiarà com 
fer-ho. 

Des d'aquella data, s'estan realitzant 500 hores extres pel POEA mensuals a la Regió. 

-COM VA LA TAXA DE REPARTIMENT DE LES ARMILLES?: 

Només manca repartir, per problemes molt puntuals, 9 armilles a tota la regió. 

-LES UI VAN CARREGADES DE FEINA I HAN DE REALITZAR MOLTS SERVEIS QUE 
SERIEN MÉS ADEQUATS PER UN GRUP DE SEGURETAT CIUTADANA DE PAISÀ, 
SOL·LICITEM QUE S'ESTUDIÏ LA CREACIÓ D'AQUEST PER LES ABPS DE LA REGIÓ: 

Ens informen que ara mateix no està sobre la taula. 

-SOL·LICITEM UN CANVI DE GUÀRDIES A LES UI DE LA REGIÓ. ARA MATEIX SOM 
L'ÚNICA REGIÓ AL COS ON ES REALITZEN GUÀRDIES NO PRESENCIALS. ENS 
TROBEM AMB DIVERSES PROBLEMÀTIQUES AMB AQUEST ASPECTE: 

Ens informen que ja han tractat aquest tema amb els caps de les UIs, però que donat que s'ha 
creat una comissió d'investigació per tractar, entre d'altres, els horaris de l'especialitat 
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d'investigació, resten a l'espera de possibles canvis des de prefectura. Si aquests no és 
produïssin, l'Intendent es compromet a estudiar la possibilitat de les guàrdies presencials de nit 
pel mes de febrer de l'any que ve. 

-A L'ÚLTIMA REUNIÓ VAM INFORMAR QUE FALTAVEN GUANTS DE GOMA FOSCOS 
ESPECÍFICS PER A LLUMS TIPUS FORENSE A L'UTPC: 

Ens informen que al gener portaran material nou i amb aquest, vindran guants que s'adaptaran 
a la normativa. 

-A LA SEU DE LA RPTE, PEL VOLUM DE FEINA, CREIEM OPORTÚ QUE EL SERVEI DE 
RECEPCIÓ S'HAURIA DE REALITZAR AMB DOS AGENTS. TAMBÉ S'INFORMA QUE 
L'AGENT QUE REALITZA AQUEST SERVEI NO TÉ UNA VISUAL CLARA DE LA PORTA 
D'ACCÉS A L'EDIFICI: 

L'Intendent es compromet a estudiar aquest cas per donar-li una solució. 

-QUEIXES PELS TRASLLATS DE MENORS ALS CENTRES DE LA REGIÓ, PERQUÈ EL 
TRASLLAT DEL MENOR EL FAN LES DOTACIONS POLICIALS DE LA COMARCA D'ON 
ESTÀ UBICAT EL CENTRE I EN ALGUNS CASOS S'HA ANAT A BUSCAR MENORS A 
BARCELONA O GIRONA: 

Ens informen que això deriva d'un acord de la DGAIA amb el Departament i que no ho poden 
modificar, tot i això si el trasllat s'ha d'iniciar molt proper a la fi del servei, es mirarà dins del 
possible que el faci el torn entrant. 

-ES VAN REBRE MOLTES QUEIXES SOBRE LA GESTIÓ DELS RELLEUS I DINARS AL 
CRONOS I ÀGORA, ES SOL·LICITA QUE ALGÚ SE N'HAURIA D'ENCARREGAR DE 
PASSAR PELS PUNTS I COBRIR LES NECESSITATS DELS COMPANYS, JA QUE SÓN 
SERVEIS ESTÀTICS DE MOLTES HORES: 

Se'ns informa que des de la regió es va informar als caps de torn que els agents que no es 
podien moure per anar a menjar, que es compressin l'àpat que després els serveis 
d'administració abonarien les despeses. Així mateix, hi van haver llocs on es van poder repartir 
aigua i menjar, però no es va poder arribar a tot arreu. 

-ENVERS AL DIA 01 D’OCTUBRE, RELACIONAT AMB EL DISPOSITIU QUE HAVIA DE 
DONAR COMPLIMENT AL REQUERIMENT JUDICIAL D’IMPEDIR LA CELEBRACIÓ DEL 
REFERÈNDUM, DEMANEM EL NOMBRE D’AGENTS QUE HAN ESTAT DENUNCIATS O 
S’HAN DEMANAT INFORMES JUDICIALS, RELACIONATS AMB ELS DIFERENTS 
SERVEIS QUE ES VAN DESENVOLUPAR AQUELL DIA: 

No se'ns facilita aquesta informació, l'Intendent ens demana que transmitim a la gent 
tranquilitat. 
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-EN BASE AL MISSATGE DELS RESPONSABLES DEL DEPARTAMENT D’INTERIOR, ON 
ES DONAVA GARANTIA JURÍDICA ALS AGENTS, A L’HORA DE REALITZAR EL 
DISPOSITIU DE L’1 D’OCTUBRE, ON ES VA DEIXAR CLAR QUE AQUESTS NO HAVIEN 
DE PATIR I QUE NOMÉS HAURIEN D’OBEIR LES ORDRES QUE “JERÀRQUICAMENT” 
ES DONESSIN, DEMANEM QUINES INSTRUCCIONS ES VAN DONAR EN ELS 
DIFERENTS BRÍFINGS EL DIA DEL DISPOSITIU I CÒPIA PER ESCRIT D'AQUESTES: 

Se'ns facilita una còpia de les directrius donades pel Major envers la sol·licitud del TSJC. 

 
 
 
 

 

 


